
Goedenavond, mijn naam is Hans Haverkort, Ik spreek hier wederom namens 

de Belangenvereniging Arkbewoners Lieoever uit Haarlem-Oost over de 

begroting van Spaarnwoude. In onze rondgang langs de meeste politieke 

partijen hebben wij reeds een aantal punten nader toegelicht, daarnaast 

hebben we hier op 18 Mei ingesproken en U gewezen op enkele punten in de 

begroting. Beide teksten heeft U als bijlage bij deze vergadering ontvangen. 

Voor nu een paar vragen waarop wij graag Uw reactie vernemen: 

1. De WOZ: Hoe staat de commissie tegenover het feit dat Recreatieschap 

Spaarnwoude de WOZ waardering van onze percelen in de gemeente Haarlem 

niet correct acht? 

2. De Wethouder: Vindt de commissie dat Wethouder Sikkema in het Algemeen 

Bestuur Spaarnwoude moet stellen dat de WOZ waardering van de gemeente 

Haarlem correct is en daarmee dus niet instemt met dure taxaties om de WOZ 

te controleren? 

3. Cocensus: Kan de commissie de Wethouder van Spijk (als Voorzitter 

Algemeen Bestuur Cocensus) vragen het Algemeen Bestuur Spaarnwoude erop 

aan te spreken, de WOZ waardering voor onze percelen in Haarlem te 

accepteren? 

4. De waarde van de ligplaats: Hierover is een zeer groot verschil van inzicht. 

Wij beroepen ons op de uitspraak van de Hoge Raad (2000) waarin gesteld 

wordt dat de waarde van de ligplaats toebehoort aan de eigenaar van de 

woonboot. Cocensus past deze uitspraak toe en laat de waarde van de ligplaats 

onderdeel zijn van de RoerendeZaakBelasting. SPW stelt deze uitspraak ter 

discussie! Wat vindt U ervan dat SPW de Hoge Raad uitspraken niet toepast? 

5. Kosten: Haarlem draagt bij aan de kosten van SPW. Het toepassen van de 

WOZ waardering is voor SPW en ons als burgers kosteloos. Wat vindt de 

commissie ervan dat ondanks de jarenlange budgetoverschrijdingen bij SPW 

nog steeds (o.a.) dure extern ingehuurde medewerkers de WOZ waardering als 

onjuist kunnen adviseren, en dat zij daardoor zelf extra werk hebben? Vindt U 

het juist dat SPW deze kosten maakt? 

Samengevat, wij als burgers vragen de overheid om de WOZ te hanteren, en nu 

gaat de overheid stellen dat hun eigen WOZ waardering onjuist is? 

Graag uw reactie, Dank voor uw aandacht namens de Belangenvereniging Arkbewoners Lieoever. 
H. Rijswijk: hrijswijk@upcmail.nl, H.Haverkort. 
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